
Pytanie: 

 
Dzień dobry, 
Czy Gmina Świdnica mogłaby na przykładzie Miasta Zielona Góra dokonać oprysków na komary 
itp. w miejscach rekreacyjno-sportowych, tj. place zabaw i boiska. Niestety np. na placu 
sportowym przy pętli w Świdnicy powyższych stworzeń jest bardzo dużo i wszelkie środki 
dostępne w sklepach nie spełniają swojej roli ochronnej. 
 
Pozdrawiam 
Marek Juszczak  
 
 
Odpowiedź:  
 
 
Dzień dobry, 
Gmina ma zamiar dokonać stosownych oprysków. W tej chwili prowadzimy rozeznanie wśród 
potencjalnych wykonawców odnośnie terminów, miejsc i kosztów wykonania zabiegu. Po 
ustaleniu wartości zamówienia zlecimy wykonanie oprysków. 
 
 

 
 
 
 

 Pozdrawiam 
       Krzysztof Stefański 
     Wójt Gminy Świdnica 

 
                                                                                   

 


